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Column Voorzitter 

  
 
Dit is de eerste nieuwsbrief 
van 2018. Voor ons als 
bestuur wordt dit  een 
enerverend jaar. Er staan 
grote plannen wat betreft 
verduurzaming op de agenda 
van de Woonmensen. In de 
media heeft u kunnen lezen 
dat het niet goed gaat met 
de woningmarkt in 
Nederland. Samen met de 
andere huurders belangen 
verenigingen, de corporaties 
en de gemeente zullen we 
kijken wat onze bijdrage kan 
zijn om deze markt te 
verbeteren. 2017 was een 
jaar waarin we ons uiterste 
best hebben gedaan om in te 
leren. 2018 zal een jaar 
worden waarin we vooruit 
gaan kijken om wonen 
betaalbaar te houden. 
Publicaties omtrent hoge 
huren en winsten van 
corporaties zijn u 
waarschijnlijk niet ontgaan. 
Een gematigde 
huuraanpassing is ons doel. 
Betaalbaarheid en 
leefbaarheid staan bij ons 
hoog in het vaandel. Wij 
zullen met compassie het 
vertrouwen dat u ons heeft 
gegeven gaan invullen. Wij 
kunnen dit niet alleen en 
kunnen uw hulp heel erg 
goed gebruiken. Meld u aan 
via onze website, want vele 
handen maken licht werk. 
Foto Kuipers 
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WijZijn er weer, ook in 2018! 
Het is inmiddels 5 maanden geleden dat we de eerste officiële ALV gehouden hebben. 

In verband met het vertrek van diverse bestuursleden hebben we even pas op de 

plaats gemaakt, voor wat betreft de nieuwsbrief. Verder zijn wij natuurlijk actief 

gebleven om de huurdersbelangen te behartigen. 

Vrijwilligers 
Wij doen alle werkzaamheden voor de Huurders Belangenvereniging naast ons werk. 

Dit kost veel tijd omdat wij 5200 huurders vertegenwoordigen. Daarom zoeken wij 

mensen die ons team willen versterken. Binnenkort komen er op onze website 

(www.hbvwijzijn.nl) vacatures. 

Even voorstellen : Maud Groenberg 
Mijn naam is Maud Groenberg en ik ben sinds 1 oktober 

lid van de RvC.  Met het vertrek van Theun Oosterhuis 

per 1 januari werd ik voorzitter van de RvC. Ik ben 

midden 2015 met mijn gezin verhuisd van Rijswijk naar 

Heerde. Na een periode van werken en wennen , ben ik 

op zoek gegaan naar een mooie maatschappelijke 

uitdaging. Die heb ik gevonden bij de Woonmensen!  Ik 

heb een passie voor volkshuisvesting. Als starter op de woningmarkt woonde ik in 

Amsterdam. In mijn werkzame leven werd ik manager bij een aantal gemeenten. Later 

ging ik werken op ministeries en in de jeugdzorg. Ik ben executive coach en mediator 

en ik schrijf af en toe een boek. Voordeel hiervan is dat ik mijn eigen tijd kan indelen. 

Dat geeft ruimte voor het werk bij de Woonmensen. Ik heb inmiddels een aantal 

huurders van de Woonmensen ontmoet. Dat waren zonder uitzondering betrokken 

mensen, die graag meedenken over het werk en de toekomst van de organisatie. Ik 

vond dat heel inspirerend en zie uit naar verdere ontmoetingen!  

Algemene ledenvergadering 
De opkomst was niet heel erg groot, maar er waren toch ruim 40 huurders aanwezig. 

Zij werden verwelkomd met een kopje koffie of thee en een koekje. Eddy Anneveldt 

had een mooie presentatie gemaakt en heeft als voorzitter de meeste vragen 

beantwoord. Met enkele mensen is de afspraak gemaakt om op een later tijdstip 

verder te praten, omdat er vragen waren die uitgebreid moeten worden besproken en 

we daar tijdens de vergadering geen tijd voor hadden. Eddy heeft ook uitgelegd dat 

de volgende ALV komend jaar in mei/juni gehouden zal worden, omdat we dan een 

jaar bezig zijn als een officiële HBV en we dan ook ons financiële jaar af kunnen 

sluiten. Vanzelfsprekend als de kascommissie, bestaande uit de heren Kwant en 

Köpcke onze verantwoording hebben goedgekeurd. 

Na sluiting van de vergadering was er voor iedereen een hapje en een drankje. Het 

was leuk om nog even met diverse mensen na te kunnen praten.   

http://www.hbvwijzijn.nl/


© Huurders Belangen Vereniging WijZijn                                        Deze nieuwsbrief verschijnt 3 x per jaar 

 Column secretaris  

 
 

Hallo , mijn naam is Marinka. 

Ik ben 23 jaar. Ik ben vanaf 

het begin betrokken bij de 

huurdersbelangenvereniging. 

Ik realiseer mij dat ik het 

jongste bestuurslid ben. 

Hiermee hoop ik ook  te 

bereiken dat ik jongeren een 

stem kan geven.  

Omdat ik gediplomeerd 

verzorgende-IG  ben voel ik 

mij ook betrokken bij alle 

andere leeftijden.  

In mijn privéleven ben ik 

verloofd en volg momenteel 

een opleiding tot 

doktersassistente.  

Mijn hobby’s zijn : Netflix 

kijken, shoppen, lezen, met 

vrienden afspreken en naar 

concerten/festivals gaan. 
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 Buurtcommissie Staatslieden(kwartier) 
Februari 2012 startte een grootschalige renovatie in onze buurt. Om mee te kunnen 
denken werden er huurders gevraagd voor een werkgroep. Vanuit deze werkgroep is 
in maart 2012 de BC Staatslieden opgericht.  
Sindsdien is er een wisselende samenstelling geweest. De laatste 3 jaren is dit een 
solide samenstelling geworden van 5 mensen. Samen proberen wij buurtbewoners 
nader tot elkaar te brengen middels het jaarlijks organiseren van enkele activiteiten. 
In september de Burendag, we proberen er elk jaar weer een gezellige dag van te 
maken met een thema waar we als buurt wat aan hebben. En ook 11 november is 
een feestdag met Sint Maarten gaan we met de kinderen uit de buurt langs de 
huizen om te zingen en de kinderen worden dan beloond met snoep. Deze beide 
activiteiten worden ieder jaar 
vanuit de buurt druk bezocht. 
Ook betrekken we de lokale 
middenstand en het 
uitvaartcentrum Yarden bij onze 
activiteiten. Met hulp vanuit  
HBV WijZijn hopen wij dit in de 
toekomst te kunnen blijven 
voortzetten. 
 
Lijkt het u leuk om ook voor uw 
buurt iets te organiseren dan 
helpen wij als HBV graag. Mail voor een afspraak naar secretariaat@hbvwijzijn.nl / 
alie.mulder@hbvwijzijn.nl  

Weet u dat? 
Wij kunnen bemiddelen als u problemen heeft met de Woonmensen en u er zelf niet 
uit komt. 
 
Wij samenwerken met de andere Huurders Belangen Verenigingen in Apeldoorn. 
Wij ons nu richten op de jaarlijkse huuraanpassing. Wij regelmatig advies uitbrengen 
naar de Woonmensen over diverse vraagstukken.  
 
Wij denken mee op het gebied van duurzaamheid.  
 
 
Wij al druk bezig zijn om de volgende ALV te organiseren. Deze zal gehouden worden 
op 17 mei 2018. Nadere informatie staat in de bijgevoegde uitnodiging.  
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